
Protokoll fört vid styrelsemöte med BIG i Vaxholm den 9 december 2024 på Engarn 

Närvarande:  Kent Larsson 

  Leif Ljungberg 

  Gunilla Lauthers, dagens ordförande 

  Ann Sjölander 

  Ann-Charlotte Redman 

1. Gunilla öppnade mötet 

2. Godkännande av protokoll från förra mötet, 6 november 2024  

3. Vad har vi nu för alternativ? 

• Kontakta kommunen om förslag på tomt. Kent börjar skriva förslag. 

• Kontakta Besqab, fastighetsbolag, som äger marken vid Norrberget. Förhöra 

sig om att köpa byggrätt av dem eller hyra färdigbyggt från dem. Vad gäller 

köpa skulle i så fall ett byggbolag/fastighetsbolag köpa för att bygga åt oss. 

Gunilla börjar skriva förslag. 

• Övriga förslag vi diskuterat är: 

i. Cyrillus. Nu särskilt boende med 27 små lägenheter Det ska kanske 

tömmas när det nya SÄBOt byggs på Norrberget. Ligger en bit iväg och 

uppförsbacke. 

ii. Borgmästargården ska delvis rivas. Går det att få till något i samband 

med det? Samma uppförsbacke som Cyrillus. 

iii. Förskoletomten på Norrberget. Kräver ny plan. 

iv. Hamngatan bredvid biografen. För liten?  

v. Shellmacken. Används som upplag för kajbygget. Dyr tomt. 

vi. Västra Rindö med gångavstånd till färjan. 

4. Vi kallar till medlemsmöte den 19 januari 2025. Matsalen är bokad från kl 14. Mötet 

startar kl 16. Detaljer får planeras snarast. Ann ansvarar. 

5. Nästa styrelsemöte före medlemsmötet. Ingrid får kalla. 

6. Mötet avslutas 

 

 

Gunilla Lauthers Ann Sjölander 

Mötesordförande Sekreterare 


